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Protokół nr XLIX/2014 
Sesji Rady Powiatu Sztumskiego 

z dnia 26 maja 2014 roku 
 

 

1.Otwarcie obrad 
Otwarcia sesji oraz powitania radnych i przybyłych gości, kierowników jednostek 

organizacyjnych oraz pracowników Starostwa Powiatowego dokonała Przewodnicząca Rady 

Jolanta Szewczun. Poinformowała, Ŝe dzięki dobrej woli radnych Powiatowych i radnych 

Gminy Dzierzgoń ma zaszczyt przywitać wszystkich w budynku odrestaurowanym z 

pozyskanych środków unijnych, w którym znajduje się obecnie siedziba Regionalnego 

Towarzystwa Inwestycyjnego. Decyzje podjęte przez radnych pozwoliły w odpowiednim 

czasie pozyskać środki na realizację tej inwestycji. Budynek naleŜący dawniej do Starostwa 

Powiatowego w Sztumie w dalszym ciągu słuŜy społeczeństwu powiatu sztumskiego. RTI ma 

za zadanie wspierać rynek pracy w powiecie sztumskim. Inwestycja zrealizowana została w 

ramach regionalnego programu operacyjnego, a opiewała na kwotę 1.600.000 złotych z czego 

dofinansowanie wyniosło ok. 900.000 złotych. Przewodnicząca dodała, Ŝe w sprawach 

róŜnych przybliŜy zakres działalności RTI. Obecnie radni wraz z zaproszonymi gośćmi mają 
okazję zobaczyć w jaki sposób nieruchomość uległa zmianie. 

Następnie Przewodnicząca poinformowała, Ŝe w porządku obrad nastąpiła zmiana, a 

mianowicie w punkcie 23 wprowadziła projekt uchwały w sprawie zmiany  planu pracy 

Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Sztumskiego na 2014 rok. Następne punkty jak w 

kolejności. 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad 
Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Rady Jolanta Szewczun stwierdziła 

prawomocność obrad. W dniu 26 maja  2014 roku w sesji Rady Powiatu Sztumskiego udział 

wzięło 16 radnych. Nieobecny na sesji radny Tomasz Dobis. 

 

Lista obecności radnych stanowi Załącznik nr 1 do Protokołu nr XLIX/2014. 

Lista zaproszonych gości stanowi Załącznik nr 2 do Protokołu nr XLIX/2014. 

   

3. Przyjęcie porządku obrad 
1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie ewentualnych zmian do porządku obrad. 

4. Zatwierdzenie protokołu nr XLVIII z Sesji Rady Powiatu Sztumskiego.  

5. Prezentacja modelu nieodpłatnego poradnictwa prawnego i obywatelskiego i wdraŜania go 

na szczeblu powiatu – referuje przedstawiciel Departamentu PoŜytku Publicznego. 

6. Informacja Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym- referuje 

Starosta Wojciech Cymerys. 

7. Interpelacje i zapytania. 

8. Informacja z wykorzystania dopłat bezpośrednich dla rolników - referuje Kierownik 

Powiatowego Biura ARiMR Mirosław Szczepanek 

9. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Lekarza Weterynarii za 2013 rok – referuje 

Powiatowy Lekarz Weterynarii Waldemar Nowakowski. 

10. Informacja Komendanta Powiatowego Policji ze stanu bezpieczeństwa i porządku 

publicznego w powiecie sztumskim w 2013 roku oraz z przygotowania do działań 
wspierających „Bezpieczne wakacje”– referuje Komendant Powiatowy Policji w Sztumie 

Janusz Staniszewski. 
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11. Informacja ze stanu bezpieczeństwa i ochrony przeciwpoŜarowej, zapobiegania innym 

nadzwyczajnym zagroŜeniom Ŝycia i zdrowia ludzi oraz środowiska w 2013 roku –referuje 

Komendant Powiatowy Państwowej StraŜy PoŜarnej w Sztumie Tomasz Banach. 

12. Informacja na temat realizacji inwestycji w szpitalu określonych w umowie dzierŜawy 

zawartej ze Szpitalami Polskimi - referuje Sekretarz Halina Gierała. 

13. Analiza finansowo – księgowa obsługi finansowej w szkołach – referuje Skarbnik Lucyna 

Bednarska. 
14. Podjęcie uchwał Rady Powiatu Sztumskiego: 

a) w sprawie wyraŜenia zgody na dokonanie dopłaty z przeznaczeniem na pokrycie ujemnego 

wyniku finansowego spółki pod firmą „Pętla śuławska” Spółka  z ograniczoną 
odpowiedzialnością za 2013 rok – referuje Inspektor ds. pozyskiwania środków 

pozabudŜetowych Sebastian Szota  

b) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2013 Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Sztumie w Likwidacji Likwidator SP ZOZ 

Tadeusz Wojszkun. 

c) w sprawie zmiany budŜetu powiatu na 2014 rok – referuje Skarbnik Lucyna Bednarska. 

15. Przedstawienie sprawozdania z wykonania budŜetu za 2013 rok – referuje Skarbnik 

Lucyna Bednarska. 

16. Zapoznanie radnych z uchwałą RIO w sprawie wydania opinii o przedłoŜonym przez 

Zarząd Powiatu Sztumskiego sprawozdania z wykonania  budŜetu za 2013 rok-referuje 

Skarbnik Lucyna Bednarska. 

17. Przedstawienie opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w sprawie zaopiniowania 

sprawozdania z wykonania budŜetu powiatu za 2013 rok – referują Przewodniczący 

poszczególnych Komisji. 

 

Dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budŜetu za 2013 rok 

 
18. Przedstawienie sprawozdań finansowych za 2013 rok – referuje Skarbnik Lucyna 

Bednarska. 
19. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia  sprawozdań finansowych  Powiatu 

Sztumskiego za 2013 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budŜetu  Powiatu 

Sztumskiego za 2013 rok-referuje Skarbnik Lucyna Bednarska. 

20. Zapoznanie radnych  z wnioskiem Komisji  Rewizyjnej Rady Powiatu Sztumskiego o 

wykonaniu budŜetu  za 2013 rok  i udzieleniu absolutorium Zarządowi  Powiatu 

Sztumskiemu-referuje Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  Józef Kania. 

21. Przedstawienie uchwały RIO w sprawie opinii  o wniosku  Komisji Rewizyjnej  Rady 

Powiatu Sztumskiego o udzielenie  absolutorium  Zarządowi Powiatu Sztumskiego –referuje 

Skarbnik Lucyna Bednarska. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia  absolutorium Zarządowi Powiatu Sztumskiego  z 

tytułu wykonania budŜetu za 2013 rok –referuje Skarbnik Lucyna Bednarska.  

23. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2014 – 

referuje Przewodnicząca Rady Jolanta Szewczun. 

24. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

25. Wnioski i oświadczenia. 

26. Sprawy róŜne.           

27. Zakończenie obrad. 

 

Porządek sesji Rady Powiatu Sztumskiego wraz z wniesioną zmianą radni zatwierdzili 

jednogłośnie. 

 

Porządek stanowi Załącznik nr 3 do Protokołu nr XLIX/2014. 
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Ad.4 Zatwierdzenie protokołu nr XLVIII z sesji Rady Powiatu Sztumskiego 
 

Do protokołu radni nie wnieśli uwag.  

Protokół nr XLVIII z sesji Rady Powiatu Sztumskiego radni zatwierdzili jednogłośnie. 

 

Ad.5 Prezentacja modelu nieodpłatnego poradnictwa prawnego i obywatelskiego i 

wdraŜania go na szczeblu powiatu 

 
Prezentacji dokonał Pan Krzysztof Wróblewski - ekspert w zakresie prezentacji nieodpłatnego 

modelu poradnictwa prawnego i obywatelskiego. Liderem projektu jest Departament PoŜytku 

Publicznego a partnerem Fundacja Uniwersyteckich Poradni Prawnych, Związek Biur Porad 

Obywatelskich.  

Prezentacja dotyczyła: etapów projektu, przygotowania rozwiązań modelowych i 

rekomendacji, upowszechniania: szkolenia, spotkań, warsztatów, informacji o podmiotach 

udzielających bezpłatnej porady. Na terenie powiatu sztumskiego oprócz biur poselskich i 

senatorskich nie są świadczone porady prawne. 

Poradnictwo obejmuje: informacje prawne, bezpłatną poradę prawną. Porada obywatelska-

obejmuje szerszy zakres informatyki, usługi dodatkowe, mediacje i orzecznictwo. 

Następnie przedstawił propozycje rozwiązań udzielania porad oraz kryteria udzielania porad 

prawnych, organizację systemu, finansowanie, usługobiorców, usługodawców, koszty 

wdroŜenia projektu, beneficjentów projektu, formy udzielania poradnictwa prawnego. 

 

Po wyczerpaniu tematu Przewodnicząca podziękowała Panu Krzysztofowi Wróblewskiemu 

za przedstawienie prezentacji. Przewodnicząca przeszła do następnego punktu porządku 

zapraszając Starostę do przedstawienia informacji z działalności zarządu. 

 

Ad.6 Informacja Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym 
 

Starosta Wojciech Cymerys przedstawił informację z działalności Zarządu w okresie 

międzysesyjnym. Poinformował równieŜ o spotkaniach jakie odbyły się w Powiecie i innych 

instytucjach, w których uczestniczył wraz z Wicestarostą Sztumskim, jak równieŜ o odbytych 

uroczystościach w maju br.  

 

Informacja stanowi Załącznik nr 4 do Protokołu nr XLIX/2014. 

 

Ad.7 Interpelacje i zapytania radnych 
 

W imieniu mieszkańca Starego Targu Pana Tomasza Witke, radna Beata Śrutkowska zwróciła 

się do Zarządu Powiatu o zainteresowanie się jego sprawą. Poinformowała, Ŝe budynek, który 

jest własnością Pana Witke wpisany jest do ewidencji zabytków i właściciel z tego powodu 

nie moŜe przeprowadzić remontu własnego domu. Na dzień dzisiejszy rodzina otrzymała 

nakaz natychmiastowego opuszczenia budynku. Radna uwaŜała sprawę za precedensową, 
gdyŜ dziwnym się wydaję, Ŝe właściciel budynku nie dość, Ŝe nie moŜe przeprowadzić w nim 

remontu to jeszcze ma nakaz jego opuszczenia. Poprosiła Zarząd o zainteresowanie się 
powyŜszą sprawą, gdyŜ władze gminy Stary Targ nie podejmują Ŝadnych czynności aby temu 

panu pomóc. Dodała, Ŝe sprawa jest mocno nagłośniona w mediach. 

 

Radny Piotr Stec nawiązał do informacji międzysesyjnej Starosty. Pytanie dotyczyło kasacji 

dzierŜawionego sprzętu przez Szpitale Polskie. Zapytał, jaki sprzęt, oprócz skasowanego, 
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będzie podlegał wycenie? Poprosił równieŜ o szczegóły w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego przy ul. Kochanowskiego w Sztumie. 

 

Radną Irenę Szmiłyk interesowało, czy Zarząd zajął stanowisko w sprawie wniosku jaki 

złoŜyła Komisja Rewizyjna. Wiosek dotyczył zwolnienia z pracy Pana Cieciory. 

 

Radny Zygmunt Smoliński poprosił o szczegóły w sprawie wyraŜenia Szpitalom Polskim 

zgody na poddzierŜawienie lokalu na cele biurowe? 

 

Radna ElŜbieta Domańska nawiązała do przyjętych przez Zarząd arkuszy organizacyjnych na 

rok szkolny 2014/2015. Zapytała, czy na dzień dzisiejszy jest wiadomo ile osób otrzyma 

wypowiedzenie z pracy? Radna poprosiła teŜ o informację w sprawie świadczeń z 

zakładowego funduszu socjalnego jakie Powiat przekazał na rachunek Szpitali Polskich. 

Zapytała, czy te świadczenia otrzymali pracownicy szpitala? 

 

Radny Mariusz śółtowski poprosił o podanie stanu zadłuŜenia z tytułu dzierŜawy szpitala 

przez Szpitale Polskie w Katowicach.  

 

Ad.8 Informacja z wykorzystania dopłat bezpośrednich dla rolników 

 
W zastępstwie  kierownika ARiMR informacje w przedmiotowej sprawie przedstawił  radny i 

pracownik ARiMR Ryszard Mojecki. 

Informacja była przedstawiona i omówiona na posiedzeniu Komisji ds. BudŜetu 

 

Do przedstawionej  informacji radni pytań ani  uwag nie wnieśli. 
 

Informacja stanowi Załącznik nr 5 do Protokołu nr XLIX/2014. 

 

Ad.9 Sprawozdanie z działalności Powiatowego Lekarza Weterynarii za 2013 rok 

 
Sprawozdanie przedstawił i omówił Lekarz Weterynarii Waldemar Nowakowski. 

Sprawozdanie przedstawiono i omówiono na posiedzeniach Komisji ds. BudŜetu i Komisji ds. 

Społecznych. 

 

Do przedstawionej informacji radni uwag nie wnieśli. 
 

Informacja stanowi Załącznik nr 6 do Protokołu nr XLIX/2014. 

 

Ad.10 Informacja Komendanta Powiatowego Policji ze stanu bezpieczeństwa i porządku 

publicznego w powiecie sztumskim w 2013 roku oraz z przygotowania do działań 

wspierających „Bezpieczne wakacje” 
 

Informacje przedstawił Zastępca Komendanta Powiatowej Policji w Sztumie Michał 

Zapolski. Informacja była przedstawiona na posiedzeniach Komisji ds., Społecznych i 

Komisji ds. BudŜetu. 

 

Do przedstawionej informacji radni uwag nie wnieśli. 
 
Informacja stanowi Załącznik nr 7 do Protokołu nr XLIX/2014. 
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Ad.11 Informacja ze stanu bezpieczeństwa i ochrony przeciwpoŜarowej, zapobiegania 

innym nadzwyczajnym zagroŜeniom Ŝycia i zdrowia ludzi oraz środowiska w 2013 r 

 
Przed wystąpieniem komendanta glos zabrała Przewodnicząca Rady. Przewodnicząca 

podziękowała komendantowi za pomoc w odbiorze obiektu, w którym obecnie jest siedziba 

RTI. 

 

Informację przedstawił Komendant Powiatowy Państwowej StraŜy PoŜarnej w Sztumie 

Tomasz Banach. Informacja przedstawiona była szczegółowo na posiedzeniach Komisji ds. 

Społecznych i Komisji ds. BudŜetu. 

 

W dyskusji głos zabrała Przewodnicząca Rady Jolanta Szewczun oraz Starosta Wojciech 

Cymerys. Oboje nawiązali do wprowadzenia rygorów p.poŜ w obiektach i na drogach. 

 
Informacja stanowi Załącznik nr 8 do Protokołu nr XLIX/2014. 

 

Ad.12 Informacja na temat realizacji inwestycji w szpitalu określonych w umowie 

dzierŜawy zawartej ze Szpitalami Polskimi 

 
Informację przedstawiła Sekretarz Halina Gierała. Informacja była przedstawiona na 

posiedzeniu Komisji Rewizyjnej i Komisji ds. Społecznych. Poinformowała, Ŝe na 

posiedzeniu Komisji ds. Społecznych padło pytanie dotyczące  przedłuŜającej się realizacji 

remontu bloku operacyjnego.  Sekretarz poinformowała, Ŝe w związku z nowymi standardami 

nałoŜonymi na szpitale rozporządzeniem ministra, sporządzono  do umowy dzierŜawy aneks  

nr 3 z listopada 2011, w którym przedłuŜa się okres realizacji inwestycji z 2014 roku do 2016 

roku.  

 
Radni do przedstawionych materiałów uwag nie wnieśli. 
 

Informacja stanowi Załącznik nr 9 do Protokołu nr XLIX/2014. 

 

Ad.13 Analiza finansowo – księgowa obsługi finansowej w szkołach 

 
Analizę finansową obsługi w szkołach przedstawiła i omówiła Skarbnik Lucyna Bednarska. 

Analizę przedstawiono na Komisji ds. BudŜetu. 

 

Radni pytań ani uwag nie wnieśli. 
 

Informacja stanowi Załącznik nr 10 do Protokołu nr XLIX/2014. 

 

Ad.14  Podjęcie uchwał Rady Powiatu Sztumskiego:  
 

a) w sprawie wyraŜenia zgody na dokonanie dopłaty z przeznaczeniem na 

pokrycie ujemnego wyniku finansowego spółki pod firmą „Pętla śuławska” 

Spółka  z ograniczoną odpowiedzialnością za 2013 rok 

 

 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Starosta Wojciech Cymerys. Projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisję ds. BudŜetu. 
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Radna ElŜbieta Domańska poprosiła o podanie przyczyny powstania ujemnego wyniku 

finansowego za 2013 rok w spółce „Pętla śuławska” 

Skarbnik Lucyna Bednarska wyjaśniła, Ŝe od 9 partnerów infrastruktury „Pętla śuławska” 

Spółka otrzymała po 20.000 złotych na tzw. kapitał zakładowy, który wynosi 180.000 

złotych. PoniewaŜ Zarząd spółki nie zarabia, ale ponosi wydatki na utrzymanie administracji, 

to ze 180 tysięcy wydatkowała 81 tyś złotych. KaŜdy z partnerów pokrywa stratę po to, Ŝeby 

kapitał zakładowy wynosił wciąŜ 180.000 złotych. 

 

Starosta Wojciech Cymerys dodał, Ŝe na etapie realizacji projektu program tak został 

skonstruowany, Ŝe infrastruktura „Pętla śuławska” musi mieć Zarządcę, który wyłoni 

operatora. I dopiero operator będzie mógł pobierać poŜytki z funkcjonowania przystani 

Ŝeglarskich. Powołanie spółki było niezbędne, poniewaŜ to spółka jako zarządca moŜe 

wyłonić operatora. W pierwszym przetargu wyłoniono dwóch operatorów na przystań w 

Krynicy Morskiej i na przystań w Malborku. Na pozostałe przystanie został ogłoszony nowy 

przetarg. Spółka jako zarządca nie moŜe pobierać poŜytku z infrastruktury, więc koszty jakie 

ponosi są nazywane stratą. Starosta dodał, Ŝe oprócz kosztów utrzymania spółki są takŜe 

koszty utrzymania przystani, które na dzień dzisiejszy ponosi Powiat. 

 

Radny Zbigniew Zwolenkiewicz dodał, Ŝe radni powinni być świadomi równieŜ tego, Ŝe 

koszty utrzymania w następnych latach będą wynosiły w granicach 200.000 złotych rocznie. 

 

Radni więcej uwag do projektu nie wnieśli  
 

W obecności 16 radnych Rada Powiatu Sztumskiego  jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 

XLIX/320/2014 w sprawie wyraŜenia zgody na dokonanie dopłaty z przeznaczeniem na 

pokrycie ujemnego wyniku finansowego spółki pod firmą „Pętla śuławska” Spółka  z 

ograniczoną odpowiedzialnością za 2013 rok 

 

Uchwała stanowi Załącznik nr 11 do Protokołu nr XLIX/2014. 

 

b) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2013 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Sztumie w 

Likwidacji 

 
Projekt uchwały przestawił i omówił Likwidator SP ZOZ w Sztumie Tadeusz Wojszkun. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniu Komisji ds., BudŜetu. 

 

W obecności 16 radnych Rada Powiatu Sztumskiego jednogłośnie podjęła Uchwałę  
Nr XLIX/321/2014 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2013 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Sztumie w Likwidacji 

 

Uchwała stanowi Załącznik nr 12 do Protokołu nr XLIX/2014. 

 

c) w sprawie zmiany budŜetu powiatu na 2013 rok 
 

Skarbnik Powiatu przedstawiła i omówiła projekt powyŜszej uchwały. Dodała, Ŝe projekt 

uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję ds. BudŜetu. 

 

Do projektu uchwały radni uwag nie wnieśli. 
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W obecności 16 radnych Rada Powiatu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLIX/322/2014 w 

sprawie zmiany budŜetu powiatu na 2014 rok 

 

Uchwała stanowi Załącznik nr 13 do Protokołu nr XLIX/2014. 

 

Ad.15 Przedstawienie sprawozdania z wykonania budŜetu za 2013 rok 

 
Skarbnik poinformowała, ze sprawozdanie było szczegółowo przedstawione na wszystkich 

Komisjach Rady. Następnie przedstawiła i omówiła sprawozdanie z wykonania budŜetu za 

2013 rok. 

 

Przewodnicząca Rady podziękowała pani Skarbnik za obszerne i dokładne przedstawienie 

materiału. 

 

Ad.16 Zapoznanie radnych z uchwałą RIO w sprawie wydania opinii o przedłoŜonym 

przez Zarząd Powiatu Sztumskiego sprawozdania z wykonania  budŜetu za 2013 rok 

 
Skarbnik Lucyna Bednarska przedstawiła radnym uchwałę RIO w sprawie wydania opinii o 

przedłoŜonym przez Zarząd Powiatu Sztumskiego sprawozdania z wykonania  budŜetu za 

2013 rok 

 

Radni uwag do przedstawionych materiałów nie wnieśli 
 

Uchwała RIO stanowi Załącznik nr 14 do Protokołu nr XLVII/2014. 

 

Ad.17 Przedstawienie opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w sprawie zaopiniowania 

sprawozdania z wykonania budŜetu powiatu za 2013 rok 

 
Przewodniczący Komisji Stałych Rady przedstawili opinie w sprawie zaopiniowania 

sprawozdania z wykonania budŜetu powiatu za 2013 rok. Z przedstawionych opinii wynikało, 

Ŝe Komisje pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie z wykonania budŜetu powiatu za 2013 

rok. 

 

Do przedstawionych opinii radni uwag nie wnieśli. 
 

Opinie stanowią Załącznik nr 15 do Protokołu nr XLVII/2014. 

 

Dyskusja 
 

W dyskusji nie zabrano głosu. 

 

Ad.18 Przedstawienie sprawozdań finansowych za 2013 rok 

 
Sprawozdania finansowe przedstawiła Skarbnik Lucyna Bednarska. 

 
Radni do sprawozdań uwag nie wnieśli. 
 

Ad.19 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia  sprawozdań finansowych  Powiatu 

Sztumskiego za 2013 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budŜetu  Powiatu 

Sztumskiego za 2013 rok 
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Skarbnik Lucyna Bednarska przedstawiła projekt powyŜszej uchwały. 

 
Do projektu uchwały radni uwag nie wnieśli. 
 

W obecności 16 radnych Rada Powiatu  15 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” 

podjęła Uchwałę Nr XLIX/323/2014 w sprawie zatwierdzenia  sprawozdań finansowych  

Powiatu Sztumskiego za 2013 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budŜetu  Powiatu 

Sztumskiego za 2013 rok 

 

Uchwała stanowi Załącznik nr 16 do Protokołu nr XLIX/2014. 

 

Ad.20 Zapoznanie radnych  z wnioskiem Komisji  Rewizyjnej Rady Powiatu 

Sztumskiego o wykonaniu budŜetu  za 2013 rok  i udzieleniu absolutorium Zarządowi  

Powiatu Sztumskiemu 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Józef Kania przedstawił wniosek Komisji o wykonaniu 

budŜetu za 2013 rok i udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu Sztumskiego. 

Przewodniczący poinformował, Ŝe Komisja po dokonaniu weryfikacji przedłoŜonych przez 

Zarząd dokumentów postanowiła jednogłośnie udzielić absolutorium dla Zarządu Powiatu 

Sztumskiego. Następnie Przewodniczący przedstawił uzasadnienie wniosku o udzielenie 

absolutorium. 

 
Do przedstawionego wnioski radni uwag nie wnieśli. 
 

Wniosek stanowi Załącznik nr 17 do Protokołu nr XLIX/2014. 

 

Ad.21 Przedstawienie uchwały RIO w sprawie opinii  o wniosku  Komisji Rewizyjnej  

Rady Powiatu Sztumskiego o udzielenie  absolutorium  Zarządowi Powiatu Sztumskiego 

 
Skarbnik Lucyna Bednarska zapoznała radnych z uchwałą RIO w sprawie opinii  o wniosku  

Komisji Rewizyjnej  Rady Powiatu Sztumskiego o udzielenie  absolutorium  Zarządowi 

Powiatu Sztumskiego. 

 

Radni do przedstawionych materiałów uwag nie wnieśli. 
 
Uchwała RIO stanowi Załącznik nr 18 do Protokołu nr XLIX/2014. 

 

Ad.22 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia  absolutorium Zarządowi Powiatu 

Sztumskiego  z tytułu wykonania budŜetu za 2013 rok 

 
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Lucyna Bednarska. 

 
Do projektu uchwały radni uwag nie wnieśli. 

 

W obecności 16 radnych Rada Powiatu 14 głosami „za”  przy 1 głosie „wstrzymującym się”.  

podjęła Uchwałę Nr XLIX/324/2014 w sprawie udzielenia  absolutorium Zarządowi Powiatu 

Sztumskiego  z tytułu wykonania budŜetu za 2013 rok. Radny Piotr Stec opuści salę obrad 

podczas głosowania uchwały. 

 

Uchwała stanowi Załącznik nr 19 do Protokołu nr XLIX/2014. 
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Ad.23 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2014 

 
Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca Rady Powiatu Sztumskiego Jolanta Szewczun. 

 

Do projektu uchwały radni uwag nie wnieśli. 
 

W obecności 16 radnych Rada Powiatu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLIX/325/2014 w 

sprawie zmiany planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2014 

 

Uchwała stanowi Załącznik nr 20 do Protokołu nr XLIX/2014. 

 

Ad.14  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

 

Starosta Wojciech Cymerys odniósł się do sprawy Pana Witki. Poinformował, Ŝe sprawa  jest 

mu znana z mediów.  Starosta dodał, Ŝe w Starostwie Powiatowym przyjmuje interesantów i 

Pan Witke moŜe się osobiście w tej sprawie do niego zwrócić. 
Jeśli chodzi o skasowany sprzęt dla szpitala, to był to sprzęt, na którego kasację Szpitale 

Polskie złoŜyły wniosek. Było to 50 pozycji nieuŜytecznego sprzętu. Pozostały sprzęt będzie  

poddany wycenie i odsprzedany Szpitalom Polskim. 

 

W sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego przy ul. Kochanowskiego w 

Sztumie odpowiedzi udzielił Naczelnik Wydziału AB Wojciech Babalski. Naczelnik 

poinformował, Ŝe miejscowy plan obejmuje budownictwo domów jednorodzinnych. O 

szczegółach planu zagospodarowania moŜe poinformować w biurze Starostwa Powiatowego. 

 

W sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej dotyczącego sprawy Pana Cieciory, Starosta 

poinformował, Ŝe wniosek będzie rozpatrywany 29 maja  na posiedzeniu Zarządu. O podjętej 

decyzji w tej sprawie Starosta poinformuje na obradach następnej sesji.  

Co do lokalu, na poddzierŜawienie którego Powiat wyraził zgodę Szpitalom Polskim, to 

dotyczy ono Spółki – córki Szpital Polski Sztum. PoddzierŜawa ma umoŜliwić Spółce-córce 

uŜywania dresu korespondencyjnego w Sztumie przy ul. Reja.  

 

Naczelnik Wydziału EK Aneta Kwiatkowska udzieliła odpowiedzi w sprawie arkuszy 

organizacyjnych na rok szkolny 2014/2015. Naczelnik Kwiatkowska poinformowała, Ŝe co do 

ilości przyjętych uczniów szkoły przyjęły program pesymistyczny. Następnie przedstawiła 

kolejno arkusze organizacyjne poszczególnych placówek szkolnych, z których wynikało, Ŝe  

w Zespole Szkół w Dzierzgoniu z jednym nauczycielem nastąpi rozwiązanie umowy o pracę i  
w Zespole Szkół w Sztumie równieŜ przewidziana jest jedna osoba do zwolnienia z pracy. 

 

Starosta Wojciech Cymerys udzielił odpowiedzi w sprawie zaległości nieopłaconych przez 

Szpitale Polskie  naleŜności z tytułu czynszu dzierŜawnego. Zaległości w opłaceniu czynszu 

dotyczą 3 miesięcy na kwotę ok 625,000. Starosta dodał, Ŝe ze Szpitalami Polskimi w tej 

sprawie są prowadzone rozmowy. 

Jeśli chodzi o świadczenia z zakładowego funduszu socjalnego, to środki finansowe zostały 

Szpitalom Polskim przelane na konto bankowe, lecz z tego co było Staroście wiadomo, nie 

zostały wypłacone jeszcze pracownikom. Związki zawodowe nie zgadzają się ze 

stwierdzeniem podtrzymywanym przez dyrekcję szpitala, Ŝe pracownikom zatrudnionym na 

kontrakcie świadczenia z tego tytułu się nie naleŜą.  
 

Odpowiedzi na zapytania radnych zostały wyczerpane. 
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Ad. 25 Wnioski i oświadczenia 
Wniosków ani oświadczeń radni nie wnieśli. 
 

Ad.26 Sprawy róŜne 
 

Przewodnicząca przedstawiła krótką prezentację dotyczącą działalności Regionalnego 

Towarzystwa Inwestycyjnego w Dzierzgoniu. Poinformowała o projektach jakie 

Towarzystwo realizowało, a takŜe o środkach finansowych  pozyskanych na realizacje 

projektów. 

 

Starosta Wojciech Cymerys zaprosił obecnych na sesji na uroczystą sesję Rady Powiatu, która 

odbędzie się 31 maja o godzinie 15.00 w Starostwie Powiatowym w Sztumie. Po obradach 

sesji Starosta zaprosił na inaugurację otwarcia sezonu Ŝeglarskiego jaka odbędzie się w Białej 

Górze.  

 
Przewodnicząca poinformowała, Ŝe obrady następnej sesji odbędą się 30.06.2014 roku o  

godz.15.00 w Starostwie Powiatowym w Sztumie 

 

Ad.27 Zakończenie obrad. 
 

 Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Jolanta Szewczun 

zamknęła obrady, wypowiadając formułę „Zamykam obrady XLIX Sesji Rady Powiatu 

Sztumskiego”. 

 

Obrady trwały od godz. 15
00

 do godz.19
00

. 

 

 

Protokołowała: 

Inspektor Biura Rady ElŜbieta Kufeldt  

 

 

        Przewodnicząca Rady   

        Powiatu Sztumskiego 

 

   Jolanta Szewczun 
 

 

 

Przebieg sesji zarejestrowano na nośniku elektronicznym. 
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Zapoznałam/em się z treścią Protokołu nr XLIX/2014: 

 

Cymerys Wojciech - ………………………… 

 

Dobis Tomasz - ………………………………. 

 

Domańska ElŜbieta - …………………………. 

 

Downarowicz - ………………………………. 

 

Grzonka Janusz - ……………………………... 

 

Kania Józef - …………………………………. 

 

Mojecki Ryszard - ……………………………. 

 

Mazerski Ryszard - …………………………… 

 

Smoliński Zygmunt - …………………………. 

 

Stec Piotr - ……………………………………. 

 

Steinborn Bogumiła …………………………... 

 

Szmiłyk Irena - ……………………………….. 

Śrutkowska Beata - …………………………… 

Thiede Waldemar - ………………………….... 

Zwolenkiewicz Zbigniew - …………………… 

śółtowski Mariusz - …………………………... 

 

 

 

 


